
Bestyrelsesmøde 3. september 

Marienlystvangen afd. 20 Østjysk bolig 

_____________________________________________________________________ 

De der var til stede: 

- Jan, Bente, Bo, Johnny, Allan og Cecilie.  

 

Gennemgang af referatet fra sidst: 

Ref. Er gennemgået 

 

Formanden siger: 

At: 

- Der er kommet materiale fra øb omkring afdelingsmødet.  

 

Fra ØB: 

Der er 

- Fælleshuset åbner igen på mandag. Vi forventer nye instrukser på mandag.  

 

Opgaveopfølgning: 

- Jan og Bente deltog i et budgetmøde over nettet.  

- Havetraktoren er i orden igen og kan bruges. 

- Baren er fjernet.   

 

Økonomi: 

Økonomien er gennemgået 

- vi har vendt med øb om den høje pris på snerydning. 

 

 



Fælleshusudlejning: 

Der har været coronalukket.  

 

Beboerhenvendelser: 

Der har været en henvendelse og bestyrelsen har vendt det.  

 

Udvalg: 

Der er intet fra udvalgene.  

 

Websiden: 

Websiden vil muligvis blive evalueret af den nye bestyrelse.  

 

Eventuelt 

• Bestyrelsen har besluttet at lave Havemøbler til fælleshuset med Jan som tovholder (de bliver    

lavet i hans nye værksted som fællesprojekt). Der er start i september. Der er givet max 5000 kr. til 

projektet. Det er et samarbejdsprojekt, hvor alle kan henvende sig til Jan hvis de har lyst til at være 

med. Det er muligt at lære de forskellige håndværktøj- og maskiner at kende så man på et senere 

tidspunkt selv kan lave et projekt til sig selv. 

• Stor ros til de, der har klippet hæk.   

• Alle afgående medlemmer har gjort klar til overdragelse af opgaver til den nye bestyrelse.  

• Tak for god ro og orden for året.  

 

 

Næste møde 

Bliver efter Afdelingsmødet, af den nye bestyrelse. 


